

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 305238649
Application No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標 :
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址 : NEBO GLOBAL (HK) LIMITED
Applicant's Name, Address: FLAT/RM 1405 14/F LUCKY CENTRE
165 WANCHAI ROAD WANCHAI
HONG KONG

[740/ 註冊申請人的送達地址 : C&H IP LAW LIMITED
750] Applicant's Address for Service: 8/F., China Hong Kong Tower,
8-12 Hennessy Road, Wan Chai,
Hong Kong

[571] 商標描述 : N/A
Mark Description:

[511] 類別編號 : 3,10,21
Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期 : 15-05-2020
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3,10,21 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3,10,21 to read as follows:

類別 Class 3

Make-up, namely, make-up primers; personal care preparations for the skin, namely, essences for skin care; cosmetics for skin care, namely, non-medicated skin serums; cosmetic creams and lotions, namely, skin lotions; facial lotions and non-medicated skin creams; masks for face care; face creams; facial gels; cleaning preparations, namely, skin cleaning sprays.

類別 Class 10

Apparatus for acne treatment; Massage appliances; Esthetic massage apparatus; massage apparatus; Vibromassage apparatus; Apparatus for the therapeutic toning of the body; ice bags for medical purposes; lasers for medical purposes; therapeutic facial masks; LED masks for therapeutic purposes.

類別 Class 21

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務
說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade
Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after
Particulars of the Applications have been Published

Electric brushes, except parts of machines; Cosmetic and toilet utensils; cleaning brushes for household use; Brushes; Bath brushes; Cleaning brushes; toothbrushes; Cosmetic brushes; Nail brushes; Deodorizing apparatus for personal use; cosmetic brushes for face; electric toothbrushes; Make-up brushes; bathing brushes.

[210] 商標申請編號: 305238658
Application No.:
[540] 商標:
Mark:

FAQ

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: NEBO GLOBAL (HK) LIMITED
Applicant's Name, Address: FLAT/RM 1405 14/F LUCKY CENTRE
165 WANCHAI ROAD WANCHAI
HONG KONG
[740/ 註冊申請人的送達地址: C&H IP LAW LIMITED
750] Applicant's Address for Service: 8/F., China Hong Kong Tower,
8-12 Hennessy Road, Wan Chai,
Hong Kong
[571] 商標描述: N/A
Mark Description:
[511] 類別編號: 3,10,21
Class No.:
[442] 公布獲接納註冊申請日期: 15-05-2020
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3,10,21 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3,10,21 to read as follows:

類別 Class 3

Make-up, namely, make-up primers; personal care preparations for the skin, namely, essences for skin care; cosmetics for skin care, namely, non-medicated skin serums; cosmetic creams and lotions, namely, skin lotions; facial lotions and non-medicated

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務
說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

skin creams; masks for face care; face creams; facial gels; cleaning preparations, namely, skin cleaning sprays.

類別 Class 10

Apparatus for acne treatment; Massage appliances; Esthetic massage apparatus; massage apparatus; Vibromassage apparatus; Apparatus for the therapeutic toning of the body; ice bags for medical purposes; lasers for medical purposes; therapeutic facial masks; LED masks for therapeutic purposes.

類別 Class 21

Electric brushes, except parts of machines; Cosmetic and toilet utensils; cleaning brushes for household use; Brushes; Bath brushes; Cleaning brushes; toothbrushes; Cosmetic brushes; Nail brushes; Deodorizing apparatus for personal use; cosmetic brushes for face; electric toothbrushes; Make-up brushes; bathing brushes.

[210] 商標申請編號: 304977730

Application No.:

[540] 商標:

Mark:

PARAPPA THE RAPPER

パラッパラッパー



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:
Applicant's Name, Address:

INTERLINK PLANNING INC. (KABUSHIKI KAISHA
INTERLINK PLANNING)
15-5, HACHIYAMA-CHO,
SHIBUYA-KU, TOKYO,
JAPAN

[740/ 註冊申請人的送達地址:
750] Applicant's Address for Service:

CHINA PATENT AGENT (HONG KONG) LIMITED
22/F, Great Eagle Centre,
23 Harbour Road, Wanchai,
HONG KONG

[571] 商標描述:
Mark Description:

N/A

[511] 類別編號:
Class No.:

9, 14, 16, 18, 21, 25, 28, 30, 41

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務
說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade
Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after
Particulars of the Applications have been Published

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 02-07-2021
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 28 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 28 to read as follows:

類別 Class 28

Novelty toys for playing jokes; foosball tables; roulette wheels; balls for games; bladders of balls for games; pumps specially adapted for use with balls for games; playing balls; parlor games; machines for physical exercises; gloves for games; bags especially designed for skis and surfboards; Karuta playing cards [Japanese card game]; billiard equipment; Go games; Japanese chess [Shogi games]; Japanese playing cards [Utagaruta]; dice; Japanese dice games [Sugoroku]; dice cups; Chinese checkers [games]; chess games; checkers [checker sets]; conjuring apparatus; dominoes; playing cards; Japanese playing cards [Hanafuda]; mah-jong; toys; dolls; toys for domestic pets; sports equipment; fishing tackle; inflatable swimming floats; swimming flutter boards.

[210] 商標申請編號: 305096106
Application No.:

[540] 商標:
Mark:



[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、地址: 拉扎斯網絡科技(上海)有限公司
Applicant's Name, Address: 中國
上海市普陀區
真北路 788 號 507 室
[740/ 註冊申請人的送達地址: 江炳滔律師事務所
750] Applicant's Address for Service: 香港
告士打道 160 號
海外信託銀行大廈 19 樓 B 室

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[571] 商標描述: 不適用
Mark Description:
[511] 類別編號: 9, 35, 38, 39, 42, 43
Class No.:
[442] 公布獲接納註冊申請日期: 13-12-2019
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 39 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 39 to read as follows:

類別 Class 39

商品包裝; 導航; 快遞服務 (信件或商品); 操作運河水閘; 旅行預訂; 替他人發射衛星; 汽車貨物運輸; 潛水服出租; 灌裝服務; 空中運輸; 管道運輸; 能源分配; 船隻出租; 船隻運輸; 貨物貯存; 輪椅出租; 貨物運輸; 馬車運輸。